
autobusové přepravy a věcných darů pro představÍtele obcí v hodnotě cca 2500,-Kč -scHVÁLENo jednohlasně.

13a) Starostka obce seznámila se Žádostí p.Františka Zlámala- výměna oplocení na p.č. 173 a 175- příloha č'5 a podala informaci s vyřízením této Žádosti na základě vysloveného souhlasu všech 7zastupitelů na schůzce 25.4.2014 v 18 hodin na místě u těchto pozemků. Zastupitelstvo berevyřízení této záleŽitosti na vědomí.

13b) Zastupitelstvo obce přijalo informaci starostky obce o výběrovém řízenímalého rozsahu nazhotovitele Biokoridoru na p.č. 1461,148o,1532, ktáré prováděla firma ALNlo Brno. Kritériem bylanejniŽší cena' Vítězem se stala firma lng. Badanko Pavel Zborovice za cenu 99o 665,21 Kč'Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo smlouvu o dílo s lng. Badankem Pavlem a pověřuje
starostku obce k podpisu smlouvy - SCHVÁLENo jednohlasně.

14) lnformace z dění v obci:
a) probíhají jednání ohledně reklamace cyklostezky - příloha č'6 (8 listů)
b) 29'5'2014 proběhne jednání v Uhřicích ohledně opávy silnice 433tl1v úseku autobusové

zastávky firmou SUS KroměříŽ, oBEc Uhřice bude mít spoluúčast na financování (oprava
chodníku-obrubníky)

c) probíha1í práce a jednání na zpracování územního plánu

15) Diskuse
a) paní Blašková:

- Sečenítrávy ke Dřínovu.
b) paní Pouperová:

- Ke Dřínovu by mohla být u cesty lavička.

16)Závěr
Starostka obce poděkovala za účast a ukončila veřejné zasedání v 19:35 hodin'

ověřili: Lukáš BlaškoBc' Pavlína Pouperová,

\*ť].íxQ M;L
Zapsal:Antonín Ludík
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